
No:221015 

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園 
接種科興疫苗通告 

學生姓名：_____________ 

班    別：_____________ 

 

  各位家長已為子女登記，將會接種「科興疫苗」，有關詳情如下： 

接種日期：2022 年 10 月 28 日(星期五) 

地    點：本幼稚園 

時    間：上午 10 時 30 分(接種) 

          (由於高班參觀圖書館，故更改注射時間) 

  當天家長或監護人(只 1 位)，請帶備子女香港出世紙或正確香

港證件(正本)，自行前往本校集合，陪同子女進場打針，並必須使用

「安心出行」，進校後按學校指示，排隊等候。 

 

備註：接種疫苗之學生，當天上課時間照常。 

校長 鄭家鳳 啟 

27-10-2022 
 

 
 

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  

MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 
 

No:221015 
27th October, 2022 

COVID-19 Vaccination - Sinovac 

 

Student Name : ____________________ 

Class        : ____________________ 

 

Parents have registered their children for vaccination of the Sinovac vaccine. Please note 

the details as follows: 
 

Date : 28th October, 2022 (Friday) 

Place : in our school 

Time : 10:30 a.m.  

          (the vaccination time is changed because K3 classes visit the library on that day.) 
 

Parents or guardians (only 1 person only) is required to accompany with their children for 

vaccination. Please bring the original Birth Certificate or original Hong Kong Identity Certificate.  

When entering the school, please scan the QR code of LeaveHomeSafe and line up for vaccination. 
 

Remarks: The vaccinated students need to attend lessons on the day.  
 

                                                                 Yours faithfully, 
          

Cheng Ka Fung  
   

Principal 


